

Reopening of Resorts World Kijal and Resorts World Langkawi

As of 16 June 2020

We are pleased to announce that Resorts World Kijal (RWK) and Resorts World Langkawi (RWL) will reopen on 18 June 2020. However, Resorts World Genting (RWG) and Resorts World Awana (RWA) will remain closed until further notice.

You can now make room reservations on this website. For further assistance or any queries, please contact our call centre at 03-27181118 or write to customercare@rwgenting.com.

We look forward to welcoming you back to Resorts World Kijal and Resorts World Langkawi.

Pembukaan Semula Resorts World Kijal dan Resorts World Langkawi

16 Jun 2020

Kami amat berbesar hati mengumumkan pembukaan semula Resorts World Kijal (RWK) dan Resorts World Langkawi (RWL) pada 18 Jun 2020. Walaubagaimanapun, Resorts World Genting (RWG) dan Resorts World Awana masih ditutup sehingga makluman lanjut.

Anda kini boleh menempah bilik hotel di laman web ini. Untuk bantuan lanjut atau sebarang pertanyaan, sila hubungi pusat panggilan kami di 03-27181118 atau emel customercare@rwgenting.com.

Kami mengalu-alukan kedatangan semula anda ke Resorts World Kijal dan Resorts World Langkawi.

云顶世界琪佳及云顶世界浮罗交怡重新营业通告

截至 2020 年 6 月 16 日

我们欣然宣布，云顶世界琪佳（RWK）及云顶世界浮罗交怡（RWL）即将于 2020 年 6 月 18 日（星期四）重新营业。惟云顶世界（RWG）及云顶世界阿娃娜（RWA）将持续关闭，直至另行通知为止。

您现在可以透过本网站预订客房。如您需要任何协助或任何查询，请联系我们的服务中心：03-27181118；或发电邮至：customercare@rwgenting.com。

我们迫不及待欢迎您再次光临云顶世界琪佳及云顶世界浮罗交怡。